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Protokół Nr 15/2017 

z odbytego posiedzenia Komisji Gospodarczej Rady Miejskiej w Rzepinie  

w dniu 27 marca 2017r. o godz.13:00 

 

Obecni radni:                                                                                                                  

 

1. Zieliński Stanisław 

2. Nowaczewski Cezary 

3. Pych Andrzej               

4. Rogowski Robert         

5. Rycerz Waldemar 

                                                     

                                                                                                                                                      

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Pan Stanisław Zieliński otworzył posiedzenie 

komisji, informując jednocześnie, że porządek posiedzenia przedstawia się następująco: 

 

1.Informacja na temat zaległości finansowych – wpływ udzielonych ulg i umorzeń na dochody 

w 2017r. 

2.Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Miejskiej, która odbędzie się  

   w dniu 26.04.2017r. 

3.Sprawy różne. 

 

Pkt 1.  Informacja na temat zaległości finansowych – wpływ udzielonych ulg i umorzeń 

na dochody w 2017r. 

Skarbnik Gminy Pani Małgorzata Barwińska poinformowała, iż ogólna wartość zaległości 

wymagalnych na dzień 31 grudnia 2016r. wynosi 4.688.757,63zł. Aczkolwiek  w  

analogicznym okresie roku 2015r. zaległość wynosiła 4.793.658.72zł – tak więc nastąpiło 

zmniejszenie zaległości o kwotę 104.901,09zł. 

Natomiast w 2016 r. łącznie udzielono  umorzeń na kwotę 4.599,80zł dla 7 osób, nie było 

odroczeń , ani  rozłożenia należności na raty (dot. osób fizycznych). 

Gdy chodzi o wpływ umorzeń na dochody gminy – nie ma to żadnego wpływu na dochody w 

2017r.- dodaje Pani Skarbnik. 

Radny Rycerz zadał pytanie , jakie są możliwości ściągalności ww. zaległości?. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że zostało wysłanych 774 upomnień, 315 wezwań  do zapłaty, 

wystawiono 136 tytułów wykonawczych i skierowano 10 spraw do Sądu. 

Natomiast jeśli chodzi o zaległości z tytułu  opłaty za śmieci na dzień 31 grudnia 2016r. – 

zaległość ta wynosi 140.649,50zł – jest to skumulowana zaległość od roku 2013 - powiedziała 

Pani Skarbnik. 

 

Pkt 2. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Miejskiej, która 

odbędzie się  w dniu 26.04.2017r. 

 

Poszczególni pracownicy omówili projekty uchwał, które zostały przygotowane na sesję w dniu 

26.04.2017r. Komisja zapoznała się z projektami uchwał. 
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Natomiast radny Andrzej Pych wnioskował, aby z porządku obrad sesji wycofać projekt 

uchwały 8.11. w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości (droga w Kowalowie). 

 

Pkt 3. Sprawy różne. 

 

W tym punkcie  radny Waldemar Rycerz zgłosił po raz kolejny problem dzików, które znajdują 

się  na ogródkach działkowych oraz problem wysypiska śmieci znajdującego się w lasku obok 

działek. 

 

Burmistrz Dudzis odpowiedział, że gdy chodzi o dziki  jest to temat trudny, natomiast jeśli 

chodzi o ogródki działkowe  - teren nieużytkowany na cele ogródków działkowych ma być 

przekazany do gminy. 

 

Następnie radny Andrzej Pych zadał pytanie, kiedy będą łatane ubytki po zimie  w drogach? 

 

Burmistrz Dudzis odpowiedział, że w najbliższym czasie gmina na swoich drogach wykona 

remont metodą termiczną. 

 

Nadto Przewodniczący Komisji Stanisław Zieliński zgłosił problem pochylonego drzewa na  

ul. Sienkiewicza w Rzepinie. 

 

Radny W. Rycerz poruszył także problem budowy hali sportowej twierdząc, iż  budowa hali 

sportowej  będzie gminę kosztować nie jak wstępnie ustalono kwotę 1,5 mln zł, bo już zostało 

dodane 1,1 mln zł. Następnie  gdy zostanie wybudowana hala , zajdzie konieczność 

wybudowania infrastruktury wkoło hali i dojdzie kolejny 1 mln zł  , dlatego też radny Rycerz 

stwierdził, że kwota 2,6 mln zł nie wystarczy. Zdaniem radnego Rycerza budowa hali będzie 

gminę kosztować 3,6 mln. zł. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:                                                                  Przewodniczył: 

 

M.Szewczyńska                                                 Przewodniczący Komisji Gospodarczej 

 

                                                                                     (-)  Stanisław Zieliński 

 

 

 

 

 

 


